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Høringsuttalelse fra Blommenholm Vel - Lakseberget
utfyllingsområde - offentlig detaljregulering med
konsekvensutredning, planlD 2018018

Viser til brev av 05.i 7.2020

Vedtaket om detaljregulering av «Utfirllingsområde Lakseberget>> ser vi i Blommenholm Vel i
likhet med beboerne ved Lakseberget som et skritt i riktig retning.
Vi har følgende innspill:

1. Tidsplan
Rekreasjonsområdet mellom Sjøholmen og Båtforeningen inneholder bl.a. Kyststien
og er et mye brukt tur og rekreasjonsområde, spesielt for våre ungdommer som her har
funnet et hyggelig samlingspunkt. I planperioden vil dette området være utilgjengelig.
Vi ser ikke at den foreliggende planen inneholder noen tidsplan for tiltaket og ber om
at dette tas inn i planen og at tidsperioden gjøres så kort som mulig.

2. Massetransport
Det fremgår av plandokumentene at det opparbeides en midlertidig kjøreadkomst fra
Sandviksveien ved avkjørselen til Blommenholm båtforening og at anleggsveien må
etableres over Blommenholm båtforenings eiendom. Denne veistubben er mye brukt
av «myke trafikanter». I dag går §ststien, hovedsykkelveien mellom Sandvika og
Oslo samt alle gående badegjestene til den privateide Blommenholm Båtforening på
denne veistubben.
Det må derfor tas spesielt hensyn til disse trafikantene ved etableringen av nevnte
anleggsvei. Et av forslagene til transport av massene som vi harhørt nevnt er bruk av
spliulekter fra en utskipingskai på Fomebu for masser fra Fornebubanen. Dette
forslaget vil etter vår mening sterkt redusere transportbehovet på anleggsveien,
redusere klimagassutslipp og gi minst mulig belastring på veinettet i Bærum.
Av planen &emgår det at 60Yo av massene ftlles ut med lekter, mens 400lo $zlles fra
land.
Vi oppfatter at dosing fra land må gjøres fra et riggområde nær utfrllingsområdet, men
en slik lektring vil redusere belastningen på vårt nærområde i stor grad.
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Det ligger flere boligeiendommer og et vinteropplag av et stort antall båter i
umiddelbar nærhet av anleggsveien, vi ber derfor at det innføres tiltak for støv- og
støybegrensing i anleggsperioden. Vi ønsker en gjennomgang ay den i planen nerrnte
«transportanalyse» med forslag til avbøtende tiltak før rammesøknaden for tiltaket
sendes.

3. Omfanget av utfyllingen
All utfflling i Sandviksbukta vil redusere arealet for vannspeil. Vannspeilet slik det
fremstar i dag gir en betydelig kvalitet som en «naturlunge». Vannspeilet er begrenset
av §stlinjen til Kalvøya og resultatet av den siste utfyllingen av Kadettangen. Enhver
reduksjon som følge av en utfflling som skissert ved Lakseberget vil redusere denne
naturkvaliteten. Vi vil derfor sterki anmode om at en utfflling av 40145 dekar vedtas i
stedet for alternativet på 60 dekar.

4. Bruk av utfyllingsområdet
Reguleringsplanen inneholder arealformål som i første omgang åpner for friluftsliv og
rekreasjon og at friområdet blir et bynært grøntområde. Det er i planen skrevet at det
ikke planlegges nye biloppstillingsplasser.
Dette vil etter vår mening føre til mye fremmedparkering i villaveiene i vårt område.
Dette er allerede i dag et stort problem, særlig etter at Bane Nor innførte betaling for
parkering på pendlerparkeringen ved Blommenholm Stasj on.
Vi ber derfor at dette punktet revurderes.

Vi vil til slutt minne om kravet til at rekreasjonsområdet på Sjøholmen etter ferdigstillelse av
utfyllingen settes i stand til minst den kvaliteten som området har i dag. Kvaliteten på
utftllingsomradet ved Kadettangen kan være en rettesnor på dette punktet.

hilsen styret i Blommenholm Vel,

Charles Jensen

Formann Vel
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